
Verslag seizoen 2023 – 2024 Bestuur MHC Berkel-Enschot 
 
 
Seizoen 2023 – 2024 was een bijzonder gezellig seizoen vanwege ons 
50-jarig jubileum en alle feestelijkheden daaromtrent. Het was daarnaast 
ook een seizoen met ongekend veel sportieve successen. Was het een 
zorgeloos seizoen? Nee helaas niet. 
 
De rode draad door afgelopen seizoen was zeker de viering van ons 
gouden jubileum. Er werden tal van herinneringen opgehaald tijdens 
verschillende events en gesprekken gedurende deze events waar ook 
veel oud leden aan deel genomen hebben. De opkomst was niet bij ieder 
event zoals gehoopt maar desondanks kunnen we met trots op deze 
viering terug kijken en hebben we er met het foto stickerboek een mooi 
naslagwerk aan over gehouden. 
 
Naast de viering van het jubileum stond er een belangrijke wijziging in de 
bezetting van het bestuur op de agenda. Het bestuur was tot de conclusie 
gekomen dat het te veel op het operationele niveau aan het acteren was 
en dat dit ten koste ging van het strategische. Dit heeft geleid tot het 
belangrijke besluit om voorzitters van commissies die ook actief waren 
binnen het bestuur te vervangen door vrijwilligers die wel de verbinding 
zoeken met de verschillende commissies maar daar zelf niet als voorzitter 
deel van uitmaken. Hierdoor zijn Hidde Naaijkens en Marielle Hoefnagels 
als nieuwe bestuursleden toegetreden en zijn Gert-Jan de Graaf, Henk 
Vlielander, Geert Vermeer en Lieke Conrads bedankt voor hun inzet en 
betrokkenheid vanuit het bestuur. 
Na het seizoen 2024-2025 of zoveel eerder zullen ook Paul Mouwen na 
13 jaar als penningmeester en Harold de Baar na 7 jaar als voorzitter het 
bestuur verlaten. Geïnteresseerden voor een bestuurlijke functie mogen 
zich al aanmelden middels een mail met motivatie aan 
bestuur@mhcbe.nl. 
 
Hier ligt ook  meteen onze grootste zorg. Het aanmelden als vrijwilliger 
omdat je iets voor jouw vereniging wil betekenen is niet langer 
vanzelfsprekend. De afgelopen jaren is het alsmaar moeilijker geworden 
om vrijwilligers te vinden die een functie of taken binnen MHCBE willen 
vervullen. We vrezen dat inzet van betaalde krachten onvermijdelijk wordt 
als hier geen verandering in komt. Tijdens de BALV in juni 2023 hebben 
we hiervoor al aandacht gevraagd en hebben we laten zien dat als de 
taken van twee belangrijke vrijwilligers door betaalde krachten uitgevoerd 
moeten gaan worden we de contributie met gemiddeld € 75,- pp moeten 



verhogen. Dit heeft er nauwelijks toe geleid dat er meer vrijwilligers zijn 
opgestaan. 
 
De belangrijke uitzondering hierop was de werkgroep “Hockey blaashal 
voor MHCBE” die in de loop van afgelopen seizoen werd opgericht. De 
oprichting hiervan was het gevolg van drie jaar durende gesprekken met 
de gemeente Tilburg en de producent Polyned om een blaashal die 5 jaar 
terug beloofd was voor Berkel-Enschot nu eindelijk naar ons dorp te 
halen. Meerdere malen bereikten we een mondeling akkoord met de 
gemeente over de koop van deze blaashal waarop de werkgroep aan de 
slag ging om alles hiervoor op een verantwoorde wijze voor te bereiden. 
Hoe frustrerend was het dan ook dat na zoveel tijd, kosten en energie we 
niet anders konden dan de deal toch af te blazen als een gevolg van 
verloren maanden in het onderhandelingsproces met de gemeente en 
telkens aanvullende kosten en wijzigingen in de uitgangspunten vanuit 
Polyned. 
Hierdoor blijft de beschikbare zaalcapaciteit voor ons een zorgenkindje en 
zullen we ook komend seizoen met enige regelmaat moeten uitwijken 
naar gymzalen buiten ons dorp. 
 
Om de blijvende problematiek van een tekort aan vrijwilligers op te 
kunnen vangen wordt nu de mogelijkheid onderzocht om een soort van 
puntensysteem op te zetten waarmee leden punten kunnen verdienen met 
vrijwilligerswerk voor MHCBE. Als er dan toch nog betaalde krachten 
ingehuurd moeten worden, zullen deze bekostigd worden door de leden 
die niet het minimaal aantal punten hebben behaald. Mocht dit systeem 
noodzakelijk blijken zal dit pas op zijn vroegst in het seizoen 2025/2026 
ingevoerd gaan worden. 
 
Een ander punt van zorgen is de teruglopende baromzet en de geringe 
opkomst tijdens events. In ons jubileumjaar van afgelopen seizoen was de 
baromzet lager dan het seizoen ervoor en € 6.000,- lager dan begroot. 
Het organiseren van events vraagt een investering in bijvoorbeeld de 
aankleding of een DJ. Echter de kosten hiervan staan niet langer in 
verhouding tot de opbrengsten van het event. MHCBE stond altijd bekend 
om zijn mooie familiaire feesten maar als de opkomst zo gering blijft is het 
nog maar de vraag of dit in de toekomst nog wel kenmerkend voor de club 
is. Er zijn teams die liever een drankje gaan nuttigen bij een andere 
vereniging omdat daar de prijs lager is. Wat men niet lijkt te beseffen is 
dat deze keuze ook de benodigde inkomsten van de club negatief 
beïnvloed waardoor uiteindelijk de contributie weer omhoog moet. De 
bestuurlijke keuze om prijsverhogingen vanuit Heineken voor rekening 
van de club te nemen zodat die niet doorbelast hoeven te worden lijkt ook 



nauwelijks effect te hebben gehad. Dat we niet de laagste prijs voor 
consumpties hanteren weten we maar men vergeet wel eens dat je bij 
MHCBE geen bardiensten hoeft te draaien. Als de prijs van consumpties 
het heikele punt blijft zullen we mogelijk in de toekomst moeten 
overwegen om terug te gaan naar de tijd waarin we zelf de bar gaan 
bemannen met alle bijkomende nadelen van dien. 
 
Inmiddels hebben onze gesprekken met de Hockey Foundation er toe 
geleid dat we een eerste team vanuit MHCBE hebben ingeschreven bij de 
KNHB. Dit team zal zijn thuiswedstrijden komend seizoen blijven spelen in 
Tilburg Noord maar als het aantal teams groeit en de speelsters uit deze 
teams blijven de komende jaren lid, dan ligt het in de lijn der verwachting 
dat ze ook bij ons op de club komen te spelen. Een mooie 
maatschappelijke samenwerking waar we erg trots op zijn. 
 
Verduurzamen is een thema waar wij als MHCBE aan moeten blijven 
werken. Met de modernisering van onze sportcomplex zijn daar al 
verschillende stappen in gezet maar daarmee hebben we nog niet alle 
mogelijkheden benut. Om in kaart te brengen welke stappen we verder 
nog reëel kunnen zetten hebben we een energiescan laten verrichten. Op 
basis van deze scan zullen we verschillende lampen en spotjes 
vervangen door LED verlichting. Tevens is gebleken dat investeren in een 
warmtepomp ons mogelijk nog meer kan brengen. Het offertetraject loopt 
hier nog voor en als dit gunstig uitpakt willen we hierin gaan investeren. 
Als de terugverdientijd gunstig is, kan Stichting Heuneind hier de gelden 
voor vrijmaken. Uit onderzoek is helaas gebleken dat zonnepanelen voor 
ons niet rendabel zijn gezien de vorm van ons dak en de bomen die hier 
een schaduw op werpen.  
Wat zeker zal moeten gebeuren is de renovatie van onze daken waarbij 
ook bekeken zal worden of we deze beter kunnen isoleren. 
 
Vijf jaar jaren terug hebben we als bestuur de intentie uitgesproken om 
onze jaarlijkse contributie met € 5,- of maximaal € 10,- te verhogen. Dat is 
ons de afgelopen jaren telkens nog gelukt maar met een ledenaantal 
onder de 1.000,- leden, oplopende kosten en een mogelijke terugloop in 
de baromzet bestaat er een reële kans dat dit niet langer gaat lukken 
tenzij het onze sponsorcommissie lukt om de sponsorinkomsten te 
verhogen. In dat kader zijn we blij met onze trouwe sponsoren, de komst 
van enkele nieuwe en terugkerende sponsoren die ons financieel willen 
ondersteunen om hockey in Berkel-Enschot voor iedereen betaalbaar te 
houden. 
 



Ten slotte willen we onze vrijwilligers weer bedanken voor de inzet en 
ondersteuning die zij ook dit seizoen weer geboden hebben. Zeker te 
meer omdat sommige commissie of werkgroepen met een beperkte 
bezetting hebben moeten werken. 
De terugblik van onze commissies op het afgelopen seizoen is weer te 
lezen in hun jaarverslagen. Wij wensen jullie veel plezier met het lezen 
van die verslagen. 
 
 
Het bestuur, 
 
Remco Bressers 
Elke van Dommelen 
Marielle Hoefnagels 
Hidde Naaijkens 
Paul Mouwen 
Harold de Baar 
 


